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Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας
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ΘΕΜΑ: «Αναγκαίος  ο  έλεγχος  του  δικτύου  ηλεκτροδότησης  στα  δάση  της
Ηπείρου»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου, το οποίο περιήλθε σε γνώση μας, το
δίκτυο  ηλεκτροδότησης  στην  Ήπειρο,  ιδίως  το  τμήμα  του  που  βρίσκεται  στα  δάση,
θεωρείται πια εγκαταλελειμμένο. Αρκετές ασυντήρητες κολώνες, εντός δασών, γέρνουν,
έχοντας  ανησυχητική κλίση,  με συνέπεια,  το δίκτυο ηλεκτροδότησης να παρουσιάζει
συχνές διακοπές, εξ’ αιτίας αυτού του δεδομένου, σε αρκετά ορεινά χωριά της Ηπείρου.
Πολλές  κολώνες,  δε,  θεωρούνται  ξεχασμένες,  με  καλώδια  χαμένα  μέσα  στα  δάση,
αφού,  τα  χωράφια  ή  οι  αγροτικοί  δρόμοι  που  κάποτε  υπήρχαν  πέριξ  τους
εγκαταλείφθηκαν,  με  αποτέλεσμα  να  πυκνώσει  η  γύρω τους  ευρισκόμενη  χλωρίδα,
καλύπτοντας  τα.  Η  γενικότερη  κατάσταση,  προφανώς,  προκαλεί  συχνές  διακοπές
ηλεκτροδότησης,  οι  οποίες,  κατά  την  καλοκαιρινή  περίοδο,  είναι  δυνατόν  να
προκαλέσουν πυρκαγιές, διότι επιπροσθέτως, πολλά δέντρα, ιδιαίτερα τα κωνοφόρα,
έρχονται σε επαφή με καλώδια του δικτύου ηλεκτροδότησης.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Ποια είναι η κατάσταση του δικτύου ηλεκτροδότησης στα δάση της Ηπείρου; 

2. Πού, ενδεχομένως, εστιάζετε σοβαρές δυσλειτουργίες του ως άνω δικτύου και πώς
προτίθεσθε να παρέμβετε για να αποκατασταθούν;

Ο ερωτών Βουλευτής
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